
ZÁPISNICA 
Zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Brehy, Záhumnie 24, 968 01  Brehy  

 

 
Prítomní: Katarína Uškrtová, Bc. Katarína Polc, Adela Repiská, Andrea Šaturová, Mgr. Dagmar 
Mikušková, Kamila Krumlovská, Ingrid Predmeská, Ing. Anton Psotka, Peter Kicko 
 
Neprítomná: Jana Čunderlíková 
 
Hostia: PaedDr. Petra Belanová – riaditeľka školy, Mgr. Adriana Škarbová – zástupkyňa riaditeľky pre 
materskú školu 
 
Termín konania:  17. 10. 2017 o 16,30 hod. 
 
Miesto konania:  Základná škola s materskou školou, Záhumnie 24, 968 01  Brehy 
 
Program:   
1/  Zmena zloženia rady školy, noví členovia   
2/  Plán zasadnutí rady školy na šk. rok 2017/2018    
3/  Plán práce na šk. rok 2017/2018      
4/  Záverečná hodnotiaca správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 
podmienkach školy v školskom roku 2016/2017    
5/  Prerokovanie a schválenie školského vzdelávacieho programu na školský rok 2017/2018  
6/  Stav žiakov v školskom roku 2017/2018  
7/  Pedagogicko-organizačné a materiálne zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu v 
školskom roku 2017/2018    
8/  Koncepčný zámer rozvoja školy a materskej školy v šk. roku 2017/2018    
9/  Plánované aktivity školy na I. polrok    
10/ Aktuálne problémy školy  
11/  Diskusia 
 
Zápis o priebehu:  
 
K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila predsedkyňa Rady školy Katarína Uškrová. Privítala prítomných členov 

a hostí. Oboznámila ich so situáciou, ktorá vznikla v priebehu školských letných prázdnin. Člen Rady 

školy Mgr. Roman Klonga – zástupca zriaďovateľa - sa vzdal členstva v Rade školy a Mgr. Adriane 

Škarbovej – zástupca rodičov - zaniklo členstvo v Rade školy z dôvodu, že začala pracovať v škole 

ako zástupkyňa riaditeľky pre materskú školu. Za zástupcu rodičov v Rade školy bola zvolená 

Andrea Šaturová, zástupca zriaďovateľa bude zvolený na najbližšom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

  

K bodu 2: 

 Predsedkyňa Rady školy oboznámila prítomných s plánom zasadnutí Rady školy na školský 

rok 2017/2018. S predloženým návrhom všetci prítomní členovia súhlasili. 

  

K bodu 3: 

 Predsedkyňa Rady školy oboznámila prítomných s plánom práce Rady školy na školský rok 

2017/2018. S predloženým návrhom všetci prítomní členovia súhlasili. 

 

K bodu 4: 

 Predsedkyňa Rady školy vyzvala riaditeľku školy PaedDr. Petru Belanovú, aby predniesla 

Záverečnú hodnotiacu správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 



v školskom roku 2016/2017. Keďže pani riaditeľka bola do funkcie menovaná od 1.8.2017, správu 

mala vypracovať bývalá riaditeľka PaedDr. Mária Škodová. Správa, ktorú vypracovala však 

neobsahovala okrem identifikačných údajov školy, počtu žiakov v jednotlivých triedach a krúžkov, 

ktoré pôsobili na škole žiadne iné údaje. Všetci prítomní sa mali možnosť k nej vyjadriť. Keďže v 

predloženej záverečnej správe sme nemali čo prerokovávať, tak Rada školy len zobrala záverečnú 

správu na vedomie.  

 

K bodu 5: 

 Zástupkyňa pre MŠ predniesla prítomným Školský vzdelávací program týkajúci sa materskej 

školy a riaditeľka školy predniesla prítomným aktualizáciu Školského vzdelávacieho programu na 

školský rok 2017/2018. Oboznámila prítomných členov Rady školy so zmenami a pridanými 

vyučovacími hodinami v jednotlivých ročníkoch oproti Štátnemu vzdelávaciemu programu. Školský 

vzdelávací program bol schválený na pedagogickej rade školy 4.9.2017. Všetci prítomní sa mali 

možnosť k vzdelávaciemu programu vyjadriť.  

 

K bodu 6: 

Riaditeľka školy oboznámila členov Rady školy so stavom žiakov v školskom roku 

2017/2018. Materskú školu navštevuje 27 detí a základnú školu navštevuje 117 detí. 

P. Kicko sa pýtal, či je pokles alebo nárast počtu detí oproti minulému školskému roku. 

PaedDr. P. Belanová: Je to mierny pokles oproti minulému roku. 

Mgr. A. Škarbová: Tento rok máme 7 predškolákov. 

 

K bodu 7: 

 Riaditeľka školy a zástupkyňa riaditeľky pre MŠ oboznámili členov Rady školy 

s pedagogicko-organizačným a materiálnym zabezpečením výchovno-vzdelávacieho procesu 

v školskom roku 2017/2018. V materskej škole pracujú momentálne 3 kvalifikované učiteľky a jedna 

asistentka učiteľky, jedna kuchárka a jedna upratovačka. Od novembra nastúpi do škôlky štvrtá 

učiteľka. V škole pracuje 13 učiteľov, jedna asistentka učiteľa, dve vychovávateľky, jedna 

ekonómka, vedúca školskej kuchyne, jedna pomocná administratívna pracovníčka, jedna školníčka 

a tri kuchárky. Náboženstvo pre tretí ročník chodí vyučovať farár z miestnej farnosti. 

P. Kicko sa zaujímal, či už škola prijala novú kuchárku. 

PaedDr. P. Belanová: Prijali sme novú kuchárku p. Minkovú a pomocnú kuchárku p. Mišurovú. Žiaci 

aj zamestnanci školy hovoria, že strava sa zlepšila, pribudli nám dokonca aj noví stravníci.  

 

K bodu 8: 

 Zástupkyňa riaditeľky pre MŠ aj riaditeľka školy predstavili prítomným koncepčný zámer 

rozvoja školy a materskej školy na školský rok 2017/2018. Oboznámili ich s aktivitami, ktoré sa už 

od začiatku šk. roka konali, napr. škôlkári a školáci z 1.a 2. ročníka navštívili dopravné ihrisko v ZH, 

žiaci druhého stupňa sa mali možnosť zapojiť do týždňového projektu English week. Riaditeľka 

školy prezentovala, čo sa jej podarilo od nástupu do funkcie (väčšinou sponzorsky) v škole urobiť- 

vybudovali WC pri telocvični, v jedálni materskej školy a základnej školy vymenili všetky taniere, zo 

skladu učebníc urobili druhú herňu pre školský klub detí. V blízkej budúcnosti plánujú oddeliť 

kanceláriu riaditeľky a zástupkyne pre ZŠ, z dôvodu väčšieho súkromia pri riešení problémov so 

žiakmi a rodičmi ale aj pracovnými so zamestnancami školy. Plánujú sa zapojiť do projektu na 

prerábku starej kotolne na novú čitáreň a školskú knižnicu, z dôvodu nevyhovujúceho umiestnenia 

a nevyhovujúcich priestorových kapacít súčasnej školskej knižnice. S prednesenými plánovanými 

aktivitami všetci členovia Rady školy súhlasili. 

 

K bodu 9: 

 PaedDr. P. Belanová oboznámila členov Rady školy s plánovanými aktivitami na nový 

školský rok. Najbližšie plánované akcie sú Halloweenske učenie a prespávanie detí v škole, zvlášť 

pre prvý a druhý stupeň. Najvýznamnejšie naplánované akcie sú Ples rodičov plánovaný vo februári, 

Deň otvorených dverí plánovaný v marci, zápis do prvého ročníka plánovaný v apríli. V júni je 

naplánovaný výlet pre druhý stupeň do Prahy, v týchto dňoch zisťujú triedny učitelia záujem u detí. 

Na celoškolskom združení školy sa rodičia detí z prvého stupňa pýtali, či tento rok bude pre deti 



škola v prírode. Tento rok by museli rodičia celý pobyt v škole v prírode zaplatiť, preto tiež triedny 

učitelia zisťujú záujem. 

 

K bodu 10: 

 Riaditeľka školy prítomných oboznámila s plánovaným prechodom pri platbách za stravu 

z hotovostných platieb na platby cez účet, s plánovaným zvýšením mesačného poplatku za škôlku pre 

deti od 2 do 3 rokov zo súčasných 10,-€ na 20,-€ a  s plánovaným zvýšením mesačného poplatku za 

školský klub detí zo súčasných 3,-€ na 5,-€, s čím súhlasili všetci členovia Rady školy. Riaditeľka 

predloží zmeny vo VZD o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s činnosťou škôl a školských zariadení zriaďovateľovi. Riaditeľka ďalej informovala 

prítomných, že bude potrebné postupne prerobiť žiacke WC, pretože sú v katastrofálnom stave 

a stretáva sa s tým, že tam už deti ani nechcú chodiť. V septembri sa škola zapojila do projektu 

Domestos pre školy, kde môže škola získať peniaze na prerobenie WC. Ak neuspeje, tak aspoň 

čistiace prostriedky. Členovia Rady školy navrhli, aby sa poslanci obecného zastupiteľstva spolu so 

zriaďovateľom prišli pozrieť do školy a aby videli, čo všetko je v škole potrebné prerobiť a obnoviť. 

 

 

Návrh na uznesenie: 
 

UZNESENIE 
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Brehy, Záhumnie 24, 968 01  Brehy,  

konaného dňa 17. 10. 2017  

A/ Rada školy schvaľuje: 

1/ Plán zasadnutí rady školy na šk. rok 2017/2018*    
2/ Plán práce na šk. rok 2017/2018*                      

 

B/ Rada školy berie na vedomie: 

1/ Záverečnú hodnotiacu správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 
školy v školskom roku 2016/2017*    
2/ Školský vzdelávací program na školský rok 2017/2018*  
3/ Pedagogicko-organizačné a materiálne zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu v 
školskom roku 2017/2018*    
4/ Koncepčný zámer rozvoja školy a materskej školy v šk. roku 2017/2018*    
5/ Plánované aktivity školy na I. polrok 
 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0    
 

*Uvedené materiály sú k nahliadnutiu k dispozícii u riaditeľky školy PaedDr. Petry Belanovej a na 

webovom sídle školy, www.zsbrehy.edupage.org 

 

 

 

Predsedkyňa Rady školy poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila . 

 

 

V Brehoch,  17. 10. 2017 

 

Zápisnicu napísala: Katarína Uškrtová, predseda Rady školy 

 

 

 

  

http://www.brehy.sk/vzn-o-urceni-vysky-mesacneho-prispevku-na-ciastocnu-uhradu-nakladov-spojenych-s-cinnostou-skol-a-skolskych-zariadeni-2015-1-2015-vzn/mid/278592/.html#m_278592
http://www.brehy.sk/vzn-o-urceni-vysky-mesacneho-prispevku-na-ciastocnu-uhradu-nakladov-spojenych-s-cinnostou-skol-a-skolskych-zariadeni-2015-1-2015-vzn/mid/278592/.html#m_278592

